

Title (en)
Reflector arrangement

Title (de)
Reflektoranordnung

Title (fr)
Arrangement de reflecteur

Publication
EP 1022804 A2 20000726 (DE)

Application
EP 00100799 A 20000117

Priority

- EP 00100799 A 20000117
- EP 99101155 A 19990121

Abstract (en)
A parabolic mirror reflector (2) has a plastic layer (9) with plastic foil (8) on it and an aluminum structure. Its casing (3) consists of two hollow cylinders (6,7) that fit into each other holding the reflector between them. The reflector has a further plastic layer (10) that forms a hollow cylindrical collar (11) on the reflector's edge. This collar is held between the casing's hollow cylinders.

Abstract (de)
Es wird eine Reflektoranordnung mit einem Reflektor (2), insbesondere einem Parabolspiegel, mit einer Kunststoffschicht (9) auf der eine Kunststofffolie (8) mit einer Struktur aus Metall vorgesehen ist und mit einem Gehäuse (3) bestehend aus zwei Hohlzylindern (6,7), die ineinander angeordnet werden können und zwischen denen der Reflektor (2) gehalten ist, angegeben, wobei der Reflektor (2) eine weitere Kunststoffschicht (10) aufweist, die am Reflektorrand einen im wesentlichen hohlzylindrischen Kragen (11) bildet, und wobei dieser Kragen (11) zwischen den Hohlzylindern des Gehäuses (3) gehalten ist. <IMAGE>

IPC 1-7
H01Q 15/14

IPC 8 full level
H01Q 15/14 (2006.01)

CPC (source: EP)
H01Q 15/142 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB

DOCDB simple family (publication)
EP 1022804 A2 20000726; EP 1022804 A3 20031105

DOCDB simple family (application)
EP 00100799 A 20000117